



Hong Kong Association of Travel Agents

Units 502-4, 5/F., Skyway House, North Block, 3 Sham Mong Road, Tai Kok Tsui, Kowloon, Hong Kong

Tel: 2869 8624

Website: www.hata.org.hk

Fax: 2525 0986

Email: manager@hata.org.hk

Dear HATA Members,

26 June 2014

FAM Tour to visit TurboJET Shipyard ~ Friday, 18 July 2014

To enhance members' awareness of Hi-speed ferry safety issues including their repairs and maintenance operation, HATA Training & CSR Committee will be organizing a FAM Tour to TurboJET Shipyard on Friday, 18 July 2014. HATA is grateful for the generous assistance given by Shun Tak – China Travel Ship Management Ltd., Shun Tak Travel Services Ltd. and Associated Tours Ltd.

The tour programs are as follows:

Date : Friday, 18 July 2014
Assemble Place: In front of Holiday Inn Golden Mile Hotel, Mody Road
Time: 9:30 am (please be on time)
Seat : 25 (first come, first served)
Schedule:
09:30 am - 10:00 am: Meet up at Holiday Inn Golden Mile Hotel for coach transfer to Turbojet Shipyard
10:00 am - 12:00 noon : **Program to include -**
TurboJET introduction
Training in Engineering
Vessel's Life Saving Appliance
Vessel's main-propulsion system
Visit dockyard and relevant workshops
Q&A session
Fee : \$50
Enrollment Deadline : Thursday, 03 July 2014

For reservation, please complete the application (reply slip, signed indemnity form and cheque) and send it to Secretariat by Fax: 2525 0986 or Email: manager@hata.org.hk.
Thank you very much for your kind attention.

Secretariat

Reply Slip

I/We wish to attend the "FAM Tour to TurboJET Shipyard" on Friday, 18 July 2014.

Company Name: _____

Participant full name: _____ Title : _____

Participant full name: _____ Title : _____

Tel : _____ Email : _____

Course Fee: HK\$50 x _____ seat(s) = HK\$_____

Please complete the application (reply slip, signed indemnity form and cheque) and send it to HATA secretariat by fax 2525 0986 or email manager@hata.org.hk **on or before Thursday, 03 July 2014**. If you have any enquiries, please feel free to contact us at 2869 8624.

Secretariat



Hong Kong Association of Travel Agents

Units 502-4, 5/F., Skyway House, North Block, 3 Sham Mong Road, Tai Kok Tsui, Kowloon, Hong Kong

Tel: 2869 8624

Website: www.hata.org.hk

Fax: 2525 0986

Email: manager@hata.org.hk

致各會員:

二零一四年六月二十六日

7月18日噴射飛航船廠考察團

了讓各會員更加瞭解高速船安全措施、操作和維修保養的相關情況，香港旅行社協會培訓及企業社會責任委員會定於7月18日(星期五)籌辦「噴射飛航船廠考察團」。在此感謝信德中旅船務管理有限公司、信德旅遊有限公司及友聯旅行社有限公司慷慨支持。

考察團詳情如下 :

日期 : 二零一四年七月十八日(星期五)
集合地點和時間 : 上午九時三十分 (敬請準時集合，逾時不候)
九龍尖沙咀香港金域假日酒店 (麼地道)
座位 : 25位 (名額有限，先到先得)

行程

早上 9:30 - 10:00 : 在香港金域假日酒店門前集合, 乘坐旅遊車到噴射飛航船廠

早上 10:00 - 中午12:00 : 行程包括 -
噴射飛航船介紹
工程培訓
船舶救生設備
船舶主機推進系統
參觀船塢及相關設施
問答環節

費用 : 五十元正

截止日期 : 二零一四年七月三日 (星期四)

參加者請填妥報名回條及保證書連同劃線支票抬頭「香港旅行社協會有限公司」，寄回香港九龍大角嘴深旺道3號嘉運大廈5樓502-504室。如有查詢，請致電本會秘書處 2869 8624 傳真號碼: 2525 0986
電郵: manager@hata.org.hk

回條

我 / 我們 將會出席香港旅行社協會在7月18日所舉辦之「噴射飛航船廠考察團」

公司名稱 : _____

參加者姓名: _____ 職銜: _____

參加者姓名: _____ 職銜: _____

電郵: _____ 電話: _____

費用: 每位 港幣\$50 x _____ 位 = 港幣 \$ _____

秘書處